



IOTC CIRCULAR 2013–86 / CIRCULAIRE CTOI 2013–86

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: THIRD SESSION OF THE TECHNICAL COMMITTEE ON ALLOCATION CRITEREA (TCAC03)

The last session of the Technical Committee of Allocation Criteria agreed to organize a Third Session (TCAC03) in the first quarter of the 2014 and Commission listed it as one of the meetings to be organized in 2014 (para 146 of the S17 Report).

I would like to invite interested CPCs willing to hosting the TCAC03 to contact the Executive Secretary not later than the 29 November 2013.

You may recall that the Second Technical Committee on Allocation Criteria encouraged CPCs to conduct inter-sessional consultations with the goal of working towards a revised proposal that could be supported by all CPCs and that these further developments should be accompanied by examples that would facilitate the understanding of the consequences of the different formulations to all participants in the allocation process.

I would like to note that the focus in the last two meetings have been purely on developing an allocation criteria. In the event that we have a TCAC03, I recommend that sufficient time be set aside to also discuss other management options based on the Scientific Committee recommendations. This means that CPCs will have to submit proposals for discussion.

I hope that these matters will be considered by CPCs before the next session of the TCAC.

Madame, Monsieur,

OBJET: TROISIÈME SESSION DU COMITÉ TECHNIQUE SUR LES CRITÈRES D'ALLOCATION (CTCA03)

Lors de sa dernière session, le Comité technique sur les critères d'allocation a décidé d'organiser sa troisième session (CTCA03) durant le premier trimestre de 2014 et la Commission a inscrit cette réunion au programme de 2014 (paragraphe 146 du rapport de S17).

Je voudrais inviter les parties intéressées disposées à accueillir CTCA03 à contacter le Secrétaire exécutif d'ici au 29 novembre 2013.

Vous vous rappellerez que le Second Comité technique sur les critères d'allocation a encouragé les CPC à mener des discussions en intersessions afin de travailler à une proposition révisée qui recueillerait le soutien de l'ensemble des CPC et à accompagner cette proposition d'exemples visant à faciliter la compréhension par les participants au processus des conséquences des différentes formulations.

Distribution / Destinataires

IOTC Members / Membres de la CTOI: Australia, Belize, China, Comoros, Eritrea, European Union, France (Territories), Guinea, India, Indonesia, Iran (Islamic Rep of), Japan, Kenya, Rep. of Korea, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Sri Lanka, Sudan, United Rep. of Tanzania, Thailand, United Kingdom (OT), Vanuatu, Yemen.

Cooperating non-Contracting Parties / Parties coopérantes non-contractantes: Senegal, South Africa.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Copy to / Copie à: FAO Headquarters, FAO Representatives to CPCs

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement

Je voudrais souligner que les deux réunions précédentes se sont purement concentrées sur l'élaboration des critères d'allocation. Dans l'éventualité de la tenue de TCAC03, je recommande que soit alloué suffisamment de temps à la discussion d'autres options de gestion basées sur les recommandations du Comité scientifique. Cela signifie que les CPC devront soumettre des propositions sur ce sujet, pour discussion.

J'espère que ces questions seront examinées par les CPC avant la prochaine réunion du CTCA.

Yours Sincerely / Cordialement,



Mauree Daroomalingum (Mr)
Chairperson /Président
Indian Ocean Tuna Commission/Commission des Thons de l'Océan Indien

Attachments / Pièces jointes:

- Nil / Aucune